
 

 
Bestyrelsesmøde Bakkebo den 05.01.2024  

Fraværende: Ingen fraværende. 

Referat  

Punkter: 

1. Forretningsorden 
2. Frivillige/ung arbejder 
3. Ansøgninger til fonde 
4. Introduktion af nyt personale 
5. Pedelfunktion 
6. Evt. 

 

1. Forretningsorden 

Forretningsorden blev udfærdiget ud fra en ny skabelon. 

 

2. Frivillige/Ung arbejder 

Der ønskes flere frivillige på Bakkebo til at varetage ”dagligdagsting”, hos den enkelte beboer 1:1 fx 
læse højt, spille ludo eller andet ud fra den enkelte beboeres behov. 

 

3. Forslag til frivillighed 

Kontakt til børnehaven om fornyet besøg – Dora kontakter Gerda 

Kontakt til de grønne spejder – Dora ansvarlig 

Kontakt til Vinderup kor, om øveaften på Bakkebo – Dora kontakter Gitte Plough 

Kontakt til Weissman kor -??? 

Kontakt til musikskolen om evt. øvedage på Bakkebo også til glæde for beboer, der ikke kan 
deltage i fællesrummet. 

Kontakt til Vinderup Realskole – Merete og Helle tager kontakt.  

Der ønskes et ”skubbehold” – der kan evt. søges om frivillige via opslag i forretninger og på 
Vinderup/Bakkebos Facebook side??? 

 

4. Ung arbejder 

Kontakt til projektansvarlig for ung arbejder i plejeboliger Karina Nyborg. På plejeboligmøde d. 
22.01.24 skal plejeboliglederne tage stilling til om projektet skal fortsætte i 2024 med 
økonomiske midler. Hvis projektet fortsætter, kan Bakkebo være kandidat på lige fod med de 
øvrige plejeboliger. 

 



5. Ansøgninger til fonde 

Beboer og personale ønsker sig en dobbelt rickshaw cykel. 

Helle og Merete undersøger forskellige modeller og tager til Sevel og ser/prøver deres cykel. 

Peter Voss anbefaler at Lions Klub Vinderup ansøges om midler hertil. 

Jytte ringer til formanden for Lions Klub for at afklare om bestyrelsen må søge eller det er en 
opgave for vennekredsen. 

Peter Voss er behjælpelig med ansøgning. 

Ved fremtidige fonds ansøgninger kan Susanne Tang eller Bente Nikolajsen evt. være 
behjælpelige. 

Vigtigt at der kan rekrutteres frivillige til at cykle med beboerne – evt. opslag forskellige 
steder – evt. kontakt til den lokale cykelklub. 

 

6. Introduktion af nyt personale 

Efter næste budgetopfølgning vil Helle invitere bestyrelsen med på råd i forhold til vurdering 
af længden på introduktionen sat op imod de økonomiske rammer.  

 

7. Pedelfunktion 

 

8. EVT 

Jyttes spørgsmål 
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